
HODNOCENÍ KVALIFIKACE NA OH VE SMÍŠENÉ ČTYŘHŘE 

(HAVÍŘOV, 11. – 12.4. 2024) 

 

 

VÝSLEDKY:  

1. K.O. systém - Blašková, Valenta vs. Monfardini,Oyebode 4:0 (ITA), Madarasz,Ecseki  3:4 (HUN) 

2. K.O. systém - Blašková, Valenta  vs.  Chiriacova ,Ursu  2:4  (MDA) 

 

 

 

HODNOCENÍ 

Na turnaji se v našich barvách představila Zdenka Blašková a Honza Valenta. Tento pár spolu hraje již 

nějakou dobu, s většími či menšími úspěchy. Určitě nemají nahráno ještě tolik zápasů jako by měli mít, 

aby dokázali úspěšně konkurovat takovým párům, kteří se v Havířově představili. Vzhledem 

k předešlému programu, a hlavně zdravotnímu stavu bylo složité se sejít na trénincích a turnajích, 

které tomuto významnému turnaji předcházeli. Nicméně je to jediný pár u nás, který k této disciplíně 

přistupuje zodpovědným způsobem. Zajímají se, konzultují, společně komunikují, dle možností 

trénují, analyzují, a především se chtějí v této disciplíně zlepšovat. V neposlední řadě se chtějí mixu 

věnovat dlouhodobě. 

 

 

PRVNÍ TURNAJ - KO systém (11.4.) 

V prvním zápase proti páru z Itálie, podali oba dobrý výkon, soupeře přejeli 4:0, i když nutno 

podotknout, že jim to soupeř hodně usnadnil. Zejména Oyebode, který si neuměl poradit se svou 

hrou z bekhendové strany, kde ho náš pár striktně držel. Naši dodržovali taktiku a zaslouží si pochvalu, 

že zvládli trému, která je před zápasem svazovala. K tomuto zápasu není třeba nic víc dodávat, jen to, 

že náš pár byl lepším párem a zaslouženě vyhráli. 

Ve druhém kole narazili naši na velmi kvalitní maďarský pár, který je současným vicemistrem z 

Evropských her v Krakowě. Prohráli 3:4 po ohromné bitvě, před vynikajícím publikem. Tento výkon byl 

pro mě doposud jejich nejlepším výkonem, který jsem viděla a koučovala a jsem ráda, že si v tomto 

zápase i oni sami dokázali, že se můžou srovnávat i s lepšími páry. V tomto zápase nerozhodlo nic 

jiného než kousek štěstí. Ve výměnách jsme stíhali, možná jsme byli i malinko lepší, ale nevyužili jsme 

již připravených situací k zakončení. Myslím si, že samotní Maďaři byli malinko zaskočení našim 

dobrým výkonem. Rozhodovali opravdu maličkosti, které jsou v zápase běžné, jako například příjem 

podání od Ecsekiho, který nám dělal potíže. Nebo naopak naše podání, které zase trošku utíkalo 

v koncovce. Nicméně z tohoto utkání jsem měla rozporuplné pocity, neboť jsem byla zároveň smutná 

z prohry, ale i spokojená s výborným výkonem. Zpětně tohle utkání hodnotím velice pozitivně. 

 



 

 

DRUHÝ TURNAJ - KO systém (12.4.) 

V druhém turnaji nám los přidělil hráče z Moldavska. To považuji za dobrý los, i když Ursu je velice 

kvalitním hráčem, což jsme také pocítili. Zápas jsme prohráli poměrem 2:4. Myslím si, že tento zápas 

jsme vyhrát měli. Na papíře. Bohužel realita byla jiná, a to i přesto, že Moldavka Chiriakova opravdu 

nehrála nic převratného a Ursu hrál prakticky sám. Přesto se nám nepovedlo soupeře přehrát. Musím 

říct, že zápas už nebyl v takovém tempu a v pohodě jako oba naše zápasy v den předešlý. Zejména 

„základní chyby“ na vlastní straně, v podobě mnoha zkažených prvních spinů. Zdenka tentokrát držela 

nějakou dobu naději, ale Honza se bohužel nepřidal a nebyl nebezpečný. Obrovským problémem byla 

varianta, kdy byl Ursu na příjmu. Absolutně jsme si s jeho agresí nemohli poradit. Byly tam momenty, 

kdy už jsme si zvykali a našli i správnou taktickou variantu v následující hře, ale velký počet vlastních 

chyb a bezzubost na příjmu, nám pokaždé zabránilo v nějaké delší šnůře. Tento zápas bohužel nemůžu 

považovat za úplně povedený výkon. 

 

ZÁVĚR 

Se Zdenkou a Honzou jsme krátce zhodnotili jejich výkon po turnaji. Shodli jsme se na čem je třeba 

pracovat. Oba ví o svých nedostatcích, které mají a jsou samozřejmě ochotni na nich pracovat. Chce 

to také více společně odehraného času. Zkvalitnění a obohacení repertoáru servisu a příjmu, zamezit 

velkému chybování na prvních balónech.  

Honza by měl být někdy důraznější ve své hře (zejména když hraje na „holku“). Výhodou je, že Zdenka 

jakožto holka umí i zakončit, takže i tato opačná role „připravovatele“ by se mohla dát využít. Zdenka 

by se mohla posunout o kousek blíž ke stolu. 

Celkově musím oba pochválit, jak se vypořádali s mentálně náročnou situací před domácím publikem, 

a v pozici outsiderů. Přiznávám, že stabilnější kvalita v celkovém pojetí hry a v individuálních úderech 

ještě samozřejmě chybí. Na OH nepostoupili a ani na to zatím neměli, ale ostudu svými výkony určitě 

neudělali. Ukázali, že v mixu nemusí vedle sebe nastupovat vždy dva top singlisté. Samozřejmě 

masivní trend poslední doby, uskupení levák/pravák, je zřejmě výhodnější. Ale nemusí to být nutně 

podmínkou.  

Myslím si, že důležité je se této soutěži věnovat, cíleně trénovat, jezdit na společné turnaje, dvojice 

si musí spolu rozumět, znát svoji úlohu, a především musí spolu chtít hrát. 

 

 

Zprávu zpracovala:         

trenérka Renáta Štrbíková 


